
Jegyzőkönyv
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Grósz Alexandra megnyitja az ülést 2024. november 06. 19:04-kor.

1. Pénzügyek

Grósz Alexandra elnök rendelkezett a kasszáról, a kasszába csak az elnök és a titkár nyúlhat.
A kasszában 102 665 Ft van, a jelenlegi elnökség megalakulása óta 9 tagosodás történt.
Grósz Alexandra elnök felh́ıvta a figyelmet arra, hogy már lehet tagosodni a 24/25-ös tanévre,
úgyhogy ezt az információt terjesszük. Az új tagoknak nemsokára meg lesz tańıtva hogyan
ı́rjanak számlát.

2. Médiamegjelenések

A konkrét események mellett mehetnek ki mémek, emlékeztetők is, jó, ha akt́ıv a közösségi
oldal.
Fiziqs Csocsóról már ment ki esemény Facebookra, illetve a Fizikushallgatók Tudományos
Találkozójáról is, de annak a konkrét adatai még bizonytalanok.
Jánosiné Kemenczei Edina PR-felelős kiposztolta az új elnökség tagjait, illetve lesz idén is
tagfotózás, megkértük Marosi Botond Mátét (Mafihe EHB tag), hogy késźıtsen képeket,
mivel rendszeresen fotóz. A képek elkészülte után Jánosiné Kemenczei Edina PR-felelős tesz
ki azokról is posztot a közösségi oldalakra, illetve majd csocsóról is, ahol a fotózásban szintén
segédkezik majd Marosi Botond Máté.
Ha az elnökségi tagok a bemutatkozó szövegüket is meǵırják, az is frisśıtve lesz a honlapon
a fotókkal együtt Bárány Ĺıvia honlapfelelős által, a szövegekben közös, hogy mindenki bele
fogja ı́rni a kedvenc fizikusát.

3. Programok

Fiziqs Csocsó

November 14-én lesz az Ex Klub-ban, ment már róla ki Facebook esemény. Forms még nem
lett kirakva, mivel kérdéses volt, hogy mennyi legyen a nevezési d́ıj. Tavaly 200 Ft/fő volt,
de az infláció miatt, és mivel a tavalyi veszteségesre sikerült, idén 300 Ft/fő-re emeljük.
Párosan és egyénileg is lehet majd jelentkezni, a jelentkezési határidő november 12. 23:59
lesz.
Az első három helyezett oklevelet kap, amit Jánosiné Kemenczei Edina PR-felelős tervez
meg, Arnold Roland, Blénessy Áron és Németh Kristóf általános elnökségi tagok pedig ki-
nyomtatják. Az eseményről kiküldünk még emlékeztetőt, illetve a forms-ot, Discord-ra,
Facebook-ra, illetve a gólya Messenger csoportba.
Papp Zsombor ellenőrző bizottsági tag javasolta, hogy szóljunk a csocsóról Jenei Péternek,
mivel az alap mechanikára járó gólyák még pluszpontokat is kaphatnak, ha részt vesznek
ilyen eseményeken.

Tea és Kex

Tavaly ősszel volt egy Tea és Kex Csanád Mátéval, tavasszal Csordás Andrással, az azelőtti
évben pedig Széchenyi Gáborral és Groma Istvánnal, ezeket még nem szeretnénk ismételni.
A gólyáknak kedvezve most Ispánovity Pétert fogja megkérdezni Szabó Bendegúz program-
felelős, ha ő nem elérhető, akkor Simon Pétert, aki a gólyáknak alap kalkulust tart.
A két lehetséges időpont november 21. és 28., a csocsó és a Fizikushallgatók Tudományos
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Találkozója közötti két hét csütörtökei. Egyéb már meglévő programok, amikre érdemes fi-
gyelni az időźıtésnél, a november 22-ei gólyabál, illetve november 29-én Nagy Márton pótórát
tart a gólyáknak. Az elnökség tagjai inkább a november 28-ai időpontot preferálnák, de
valósźınűleg az fogja eldönteni, hogy az oktatónak melyik hét ideálisabb. A kezdést 17 vagy
18 órára tennénk, a gólyáknak csütörtökönként 14-ig van órája. Arnold Roland, Blénessy
Áron és Németh Kristóf általános elnökségi tagok bevásárolnak az eseményre.

Fizikushallgatók Tudományos Találkozója

A program megszervezésében Szigeti Boldizsár (előző évi programfelelős) is seǵıt, mivel meg
szeretnénk új́ıtani az eseményt. Grósz Alexandra elnök már küldött email-t a Semilab-nak,
aki a fő szponzor lenne, de egyelőre nem válaszoltak. Szabó Bendegúz szerint már Csengeri
Kamilla Mafihe elnök is próbálja felvenni velük a kapcsolatot. Az oktatóknak már lett küldve
email az eseményről, és van egy régi lista a potenciálisan megh́ıvható előadókról.
Szigeti Boldizsár javasolta, hogy kérjük meg Katz Sándor intézetigazgatót, hogy küldjön egy
email-t az összes oktatónak az eseményről.
Grósz Alexandra elnök szólt, hogy Veres Gábor már válaszolt is a neki küldött email-re és
pontosabb időpontot szeretne tudni, válaszként egyelőre annyit kapott, hogy az időpontokat
a gólyákhoz igaźıtjuk. Grósz Alexandra elnök továbbá azt is mondta, hogy a CSFK-ba is
küldjünk megh́ıvót. Az esemény előtt lesz még megbeszélés, a részleteket ott pontośıtjuk.

Mafihe karácsony

Szabó Bendegúz programfelelős megkérdezte, hogy ezzel az eseménnyel kell-e foglalkozni.
Lesz még addig másik elnökségi ülés, akkor lesz megszervezve, és ott húzunk.

4. FÓKA

Eddig nem érkezett be sok FÓKA kérvény, a gólyák igényeltek FÓKÁ-t alap mechanikából,
illetve a harmadévesek kértek többet is kvantumból. Ihász Hanna FÓKA-koordinátor csodálkozik,
hogy a gólyák emelt kalkulusból még nem kértek FÓKÁ-t, de a FÓKA rendszerről hallottak,
tudják, hogy van lehetőségük kérni.

5. Pólók, ajándéktárgyak

Az elnökség több tagjánál is sokan érdeklődnek, hogy lesznek-e új pólók, mintákra is szoktak
javaslatokat tenni. Szeretnénk kíırni majd egy minta tervező versenyt, a nyertes mintákat
később felhasználnánk különböző programoknál, de a régi mintákat sem dobjuk ki teljesen, a
népszerűbbeket megtartjuk. Erről megy majd ki forms nemsokára, hosszú határidővel, hogy
legyen idő jelentkezni és alkotni. A beérkezett mintákat utána közösségi szavazásra lehet
bocsátani, és a legnépszerűbb ötöt hatot meghirdetni.
Volt megkeresés egyéb ajándéktárgyakkal kapcsolatban is (például Mafihe táska), ezekről
előzetes igényfelmérést kell majd csinálni.
Jánosiné Kemenczei Edina PR-felelős megkérdezte, hogy náluk az iskolában hogyan rendel-
nek pólókat, onnan kis tételben (50 póló alatt) nem lehet rendelni.
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6. Egyebek

Grósz Alexandra elnök jelezte, hogy ki van rakva az új heti takaŕıtós táblázat, oda ı́rjuk,
hogy ki mit takaŕıtott, illetve ı́rhatunk heti fun fact-eket is.
Papp Zsombor ellenőrző bizottsági tag jelezte, hogy megint egy nem fizikás fogja betölteni a
fizika szakterületi koordinátor tisztséget a hallgatói önkormányzatban, ı́gy a házversenyhez
kapcsolódó programokat is mi fogjuk megszervezni, az eddigi programok pontszámai le van-
nak jegyezve.
A házversenyes eredményjelző plakát elkésźıtését ki fogjuk adni a gólyáknak, mivel az előző
évfolyam is magának csinálta meg.

Grósz Alexandra 19:47-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2024. november 06. 19:47

Grósz Alexandra Orosz Mı́ra

EHB Elnök EHB Titkár
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